主旨: HKUST Staff Association News (23 Feb 2015) 香港科技大學教職員協會會訊 (2015年2月23日)

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 23/2/2015 10:15 到: <staff@ust.hk>

副本 (CC): <staff-association-news-list@ust.hk>

HKUST Staff Association News - 23 Feb. 2015 Chinese version follows English one (中文版在英文版本之後)

Dear Colleagues,

Kung Hei Fat Choy! In this HKUST Staff Association News, we would like to bring to you:

## Reminder:

- 2015 Skip Lunch Day by The Community Chest (Donation Deadline: today)
- 2. Visit to Hospital of Haven Hope (14 March 2015 Saturday) Deadline: 24 Feb. 2015 (tomorrow)
- 3. Lunch Health Talk:
- 25 Feb 2015 (W) 1-2pm Rm 1504 Joint Health in the Workplace
- 4. Spring Happy Hour: 3 March 2015 (Tues) 6-8 pm, G/F Chinese Restaurant (南北小廚)

-----

1. 2015 Skip Lunch Day by The Community Chest Skip lunch and donate HK\$35 or more to help the Street Sleepers, Residents in Cage Homes and Cubicles supported by the Community Chest. Details of Skip Lunch Day:

http://www.commchest.org/hk/how/how\_01\_01\_01\_01.aspx?DocumentId=201

Deadline: Please send us HK\$35 (cheque) on or before 23 Feb (M).

Donation payment details:

http://staff.ust.hk/news/2015%20Skip%20Lunch%20Day%20by%20The%20Community%20Chest.pdf

2. Visit to Haven of Hope Hospital (靈實醫院): Recruitment for Volunteers 14 March 2015 (Saturday) 9:30 am - 12nn

To express our love and care to the community, the Staff Association invites you to join us in visiting the Haven of Hope Hospital. Staff members, their family members as well as students are welcome to join as volunteers and/or performers.

Interested staff members please register by 24 Feb 2015 through the online form at <a href="http://goo.gl/forms/vMr2X1itUs">http://goo.gl/forms/vMr2X1itUs</a>

- 3. Lunch Time Health Talk:
- 25 Feb (Wed. 1-2pm) Room 1504

Joint Health in the Workplace by Ison Wong

- Registered Physiotherapist , with seven years of relevant work experience
- Hong Kong Polytechnic University (HKPU) Bachelor of Physiotherapy
- Student, MSc in Manipulative Physiotherapy, HKPU
- Professional Diploma in Physiotherapy Association identified Acupuncture
- 4. Chinese New Year/ Spring Happy Hour

Date & time: 3 March 2015 (Tues) 1800 to 2000 hours.

Place: G/F Chinese Restaurant (南北小廚)

 Cost: \$40 for members and \$60 for Non-members\*

Please register online: <a href="http://goo.gl/forms/djYm5ZJDfc">http://goo.gl/forms/djYm5ZJDfc</a>

Deadline: 28 Feb 2015

\* Non-members joining SA on the spot are allowed to pay the member's rate.

Annual membership fee: \$30. SA Membership Application Form can be

downloaded from: http://staff.ust.hk/membership form.html

For enquiry, please contact staff@ust.hk

HKUST Staff Association 23 Feb. 2015

-----

科大教職員會會訊

親愛的同事們:

恭喜發財!今期香港科技大學教職員協會會訊特此給您帶來以下溫馨提醒:

公益行善「折」食日 (2015年3月20日) 請於今天付捐款

探訪靈實醫院: (3月14日星期六上午9:30 - 中午12時) 請趕快報名 免費午間講座: 2月25日下午1時至2時 1504室 工作間的關節健康

新春團拜 (3月3日星期二下午6時至8時 南北小廚)

-----

1. 公益行善「折」食日 (2015年3月20日)

籌得之善欵將用作支持公益金資助的露宿者、籠屋及板間房居民之服務。 參加者凡折食並捐出35元或以上,即可獲贈鴻福堂贊助的折食日愛心券 (數量有限,先到先得)。

「折」食日詳情請瀏覽以下網頁:

http://www.commchest.org/hk/how/how\_01\_01\_01.aspx?DocumentId=201

請於2月23號星期一或之前將支票送達本會,詳情:

http://staff.ust.hk/news/2015%20Skip%20Lunch%20Day%20by%20The%20Community%20Chest.pdf

2. 探訪靈實醫院:

香港科技大學教職員協會將2015年3月14日(周六)上午9:30-12時 探訪靈實醫院院友,以表達作為社區一分子的關懷與愛心。 歡迎本校教職員、教職員家屬及學生參與此活動,與我們攜手為院友送上開心與歡樂。 有興趣參與探訪的同事請於2015年2月24日前通過在線表格登記: http://goo.gl/forms/vMr2X1itUs。 如您願意參與節目表演,煩請告知。

- 免費午間健康講座:工作間的關節健康
- 2月25日下午1時至2時 1504室

講者 黃启進

- 註冊物理治療師,已有七年相關工作經驗
- 香港理工大學物理治療學士
- 香港理工大學手法物理治療碩士學生
- 物理治療學會鑑定針灸專業文憑
- 4. 科大教職員會 新春團拜

日期/時間: 2015年3月3日 (星期二) 下午六時 至 八時 地點: 南北小廚

收費: 教職員會員\$40元 (可即時入會), 非會員\$60元

參加者請填寫下列表格,以便預計食物及飲品:

http://goo.gl/forms/djYm5ZJDfc

截止報名日期: 2015年2月28日

\* 歡迎非會員加入科大教職員協會成為會員,以享受其他會員福利。

第 2 頁,共 3 頁 23/2/2015 10:57

HKUST Staff Association News (23 Feb 2015) 香港科技大學教...

會員年費為港幣30元。科大教職員協會的會員申請表格可從以下網頁下載: <a href="http://staff.ust.hk/membership\_form.html">http://staff.ust.hk/membership\_form.html</a>

請把會員申請表以校內郵遞寄交香港科技大學教職員協會,或即場繳交。

香港科技大學教職員協會 電郵: <u>staff@ust.hk</u> 2015年2月23日

第 3 頁,共 3 頁 23/2/2015 10:57